

ALTAPURA



VAL THORENS

MENU SPRITZ

CLASSIQUES 19€

ST-GERMAIN SPRITZ - MARTINI BIANCO OU ROSSI SPRITZ CAMPARI
SPRITZ - SELECT SPRITZ - LIMONCELLO SPRITZ..

SIGNATURES 21€

ALTAPURA SPRITZ

Un spritz d'altitude frais et raffiné, associant Champagne, St-Germain et myrtille, équilibré par une pointe de citron vert.

A refined high-altitude spritz combining Champagne, St-Germain and blueberry, balanced with a hint of fresh lime

VAL THORINO SPRITZ

Un spritz élégant et lumineux où la fraîcheur de la poire de Grey Goose s'accorde à la délicatesse florale de St-Germain, sublimée par l'intensité exotique de la passion et la finesse des bulles de prosecco.

An elegant and luminous spritz where the freshness of Grey Goose pear harmonizes with the floral delicacy of St-Germain, enhanced by the exotic intensity of passion fruit and the finesse of prosecco bubbles

DOLCE FIORA SPRITZ

Un spritz floral et lumineux, mêlant les notes délicates de St-Germain à la fraîcheur bergamote d'Italicus, allongé de Prosecco et d'eau pétillante.

A bright and floral spritz blending the delicate notes of St-Germain with the fresh bergamot character of Italicus, topped with Prosecco and sparkling water

POMME D'HIVER

Un spritz frais et délicat où la vivacité de la pomme verte se mêle aux notes florales de St-Germain, équilibrées par l'élégance du vermouth royal et la finesse pétillante du prosecco.

A fresh and delicate spritz where the crispness of green apple blends with the floral notes of St-Germain, balanced by the elegance of royal vermouth and the fine sparkle of prosecco.

PREX NETS TTC EN EUROS. TAXES ET SERVICE COMPRIS / NET PRICES INCLUDING VAT IN EUROS. TAXES AND SERVICE INCLUDE LISTE DES ALLERGÈNES
DISPONIBLE SUR DEMANDE AUPRÈS DE NOS ÉQUIPES - VIANDES ORIGINE U.E LIST OF ALLERGENS AVAILABLE ON REQUEST FROM OUR TEAMS - MEATS OF
EU ORIGIN L'ABUS D'ALCOOL EST DANGEREUX POUR LA SANTÉ / ALCOHOL ABUSE IS DANGEROUS FOR HEALTH